
                                                    Protokół 3/07 
               z posiedzenia Komisji Oświaty i Zdrowia odbytego w dniu 26.04.2007 r. godz. 1700  
                             w Sali nr 12 przy Pl. Mickiewicza 2 w Ciepłowodach. 
  
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności i goście 
zaproszeni. 
Posiedzenie Komisji otworzyła Przew. Komisji- radna L. Gierlasińska, która powitała 
wszystkich przybyłych. 
Program posiedzenia został przyjęty bez uwag w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1 
Analizę stanu bezpieczeństwa  i porządku publicznego w aspekcie organizowania imprez 
masowych. Gminne Centrum Zarządzania Kryzysowego. 
Głos w tej sprawie na przykładzie organizowanych imprez zabrał Komendant Straży 
Pożarnej- Mirosław Wilk, Przedstawiciel Policji- P. Patynko, P. Wójt. 
 Z wypowiedzi wynika, ze działania wszystkich tych służb są skoordynowane  i przynoszą 
pozytywny efekt jeśli chodzi o bezpieczeństwo  i porządek publiczny na organizowanych 
imprezach. 
P. Wójt- wyjaśnił, że jeśli chodzi o GCZK to jest bardziej prowadzone na papierze niż w 
życiu. Jest to pro-forma. 
P. Stelmach- wyjaśnił, że w szkole przed rozpoczęciem roku szkolnego jest prowadzone 
szkolenie dla  nauczycieli, wychowawcy  klas przekazują informację uczniom. Na przerwach 
są pełnione dyżury, prowadzona jest współpraca z Policją. Na zewnątrz jest już monitoring 
szkoły, niezbędny byłby w wewnątrz szkoły ale z uwagi na brak środków nie ma. 
P. Wilk- dodał, ze dodatkowo w szkole organizowane są konkursy,  pogadanki , zaplanowane 
są ćwiczenia pożarnicze podobnie jak było w ubiegłym roku. 
Przew. Komisji- zapytała o przeznaczenie wydatkowania kwoty na OC, która jest bardzo 
mała. 
P. Wójt- środki te idą na utrzymanie tego co mamy (worki, łopaty). Jest to pro forma. 
P. Wilk- wspomniał o braku aparatów tlenowych, których straż nie posiada a są niezbędne 
zwłaszcza w akcjach pożarniczych. Inne zabezpieczenia i doposażenia mają bardzo dobre 
dzięki działaniom P. Wójta. 
P. Wójt- potwierdził potrzebę  aparatów tlenowych gdyż coraz więcej zadań spada na 
samorządy. 
Przew. Komisji- zapytała P. Dyrektor ZSS na ile się poprawiło bezpieczeństwo w szkole po 
zamontowaniu kamer. 
P. Dyrektor- potwierdziła, że zamontowanie kamer skutkuje lepszym bezpieczeństwem. Jest 
zdecydowana na zamontowanie kamer na korytarzach. 
P. Wójt-  popiera zasadność zamontowania kamer gdyż jest to komfort również dla 
nauczycieli. Podobny monitoring przydałby się przed GOKiem. 
P. Dyrektor- zamysł do realizacji w przyszłości bo jest to bardzo kosztowne. 
Ad. 2 
P. Wójt- jeśli chodzi o wykonywanie zadań kulturalnych to ograniczyło się to tylko do 2 
jednostek, biblioteka i szkoła. 
Robienie tego profesjonalnie to wysokie koszty, a my na to nie mamy pieniędzy, choć nie 
ukrywa, że tego brakuje. Działalność potrzebna ale reaktywowanie jej należy uwzględnić w 
perspektywie. Popiera inicjatywę powstania Stowarzyszenia w Starym Henrykowie. Inne  
formy  takie jak  istniejące zespoły , KGW pomału zaprzestały swojej działalności. 
P. Stelmach- za zasadne uznał nawiązanie kontaktu z instruktorem Zoku, podjęcia inicjatywy 
wywołania tematu kultury. Podobnie w takim też celu można nawiązać kontakt z ODR . 



Trzeba podejmować kroki w tym kierunku aby mieć satysfakcję, że coś  w tym zakresie się 
robi. 
Przew. Komisji-  zapytała czy jest szansa przeniesienia konkursów organizowanych przez 
bibliotekę na świetlice wiejskie, raz na kwartał. Jest to perspektywa przyszłego roku. Należy 
podjąć działania zmierzające do zachęcenia do organizacji imprez kulturalnych na 
sołectwach. 
Program biblioteki do umieszczenia na BIP. 
P. Skoczylas- podkreśliła, że można byłoby, kwestia tylko dogrania organizacyjnie. 
Ad. 3 
P. Dyrektor- poinformowała  o  wyjeździe uczniów  na kolonie, obozie w szkole oraz innych 
planowanych zajęciach dla dzieci w okresie wakacji. Poszukuje wolontariuszy studentów, 
jednak ma problem ze skontaktowaniem się ale działania będzie podejmować. 
Przew. Komisji- poinformowała, ze odbyły się 2 spotkania z osobami nt przygotowania 
projektów do fundacji wspomagania wsi.. 10 osób  z terenu  gminy jedzie na szkolenie. 
Zachęciła aby w trakcie organizowanych imprez zapraszać osoby z sąsiednich wsi. 
P. Szuwarowska- poinformowała, że również Komisja aa współfinansuje pewne rzeczy, 
szkolenia, wyjazdy na kolonie, imprezy w szkole, konkursy. 
Ad. 4 
Przew. Komisji- podkreśliła, że strona internetowa gminy jest wizytówką Gminy. 
Na naszej brak jest aktualnej listy sołtysów,, brak informacji nt sołectw, która promowałaby 
tą okolice. 
Zapytała o organizację LOT na którą  odprowadzamy składki. 
Przew. Rady- LOT zajmowała się oznakowaniem ścieżki rowerowej, szlaków, sprawa LOT w 
ciągu kilku dni powinna się wyjaśnić jeśli chodzi o kwestie dalszej działalności. 
P. Wójt-  zasadnym, że tematy wywołane , choć jak podkreślił powinno to być na początku 
roku w sensie przygotowania harmonogramu działań na poszczególne sołectwa. Zasadnym 
wywołanie tematu w perspektywie następnych lat i całej kadencji. 
Odnośnie podziału środków na sport należałoby zapoznać się z bazą sportową 
poszczególnych sołectw, jak zrealizowano przyznane środki. Informacja taka będzie 
przygotowana w połowie maja. Wówczas rozważyć zasadność przyznania środków aby nie 
powielać środków na coś co nie przynosi efektu. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji Oświaty i Zdrowia 
zamknęła posiedzenie komisji o godz. 1900. 
 
Protokołowała                                      Przewodniczył 
Jadwiga Bartusiak                               Przewodnicząca Komisji Oświaty i Zdrowia 
                                                             Lucyna Gierlasińska     
 
 
 
 
 


